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Beste leden, 
 
Graag willen we jullie op de hoogte brengen van enkele ontwikkelingen binnen onze 
vereniging, met als onderwerpen: 

• Ledenstop 

• Reserveren van padelbanen 

• Samenwerking Experience Padel Academy 

• Privatisering 
 
Ledenstop (vanaf 17 jaar) 
De vereniging bloeit als nooit tevoren. Op het moment van dit schrijven zitten we inmiddels 
boven de 800 leden. Dit geeft zoveel druk op onze (padel)banen dat we hebben besloten per 
direct een (tijdelijke) ledenstop in te voeren. 
 
Dit betekent concreet dat alle aanmeldingen die we nu nog ontvangen op een wachtlijst 
worden geplaatst. Zodra het ledenaantal weer onder de 800 daalt, zullen mensen op 
volgorde van aanmelding op de wachtlijst weer toegelaten worden. 
 
Voor junioren geldt de ledenstop niet, aangezien zij geen gebruik mogen maken van de 
banen op primetime.  
 
Daarnaast is het bestuur druk bezig om na te gaan of we nog twee extra padelbanen kunnen 
bijplaatsen (links achter op het park in plaats van de tennismuur en minibaantje). 
 
Reserveren van padelbanen 
Met het succes van padel zien we helaas ook dat er niet altijd correct wordt gereserveerd. 
Mensen gebruiken de namen van leden om met NIET-leden te spelen en betalen dan niet 
het verplichte introducé tarief. Dit is uiteraard niet de bedoeling. Indien dit geconstateerd 
wordt, zullen wij de hoofdboeker van de baan verantwoordelijk houden voor de kosten! Dus 
laten we zorgen dat we ons allemaal netjes aan de regels houden! 
Ook is het, vanaf heden, in de piekuren niet meer mogelijk om de padelbanen op halve uren 
te reserveren. Hiermee voorkomen we het doorschuiven van reserveringen. Dit zorgt voor 
een effectievere invulling van de avonduren van de padelbanen.  
Voor tennis blijft het wel mogelijk om op halve uren te reserveren. 
 
Samenwerking Experience Padel Academy 
Het bestuur heeft besloten om na de zomer de samenwerking met Experience Padel 
Academy, die onze padellessen verzorgt, te stoppen. Voor de huidige lessenreeks zal er 
niets wijzigen, deze wordt afgemaakt. We zijn in een afrondende fase met een opvolger. 
Zodra dit definitief is, zullen we jullie hier verder over berichten. 
 
Privatisering 
Ook de privatisering van ons park zit in een finale fase. Op 26 juni zal er een 
besluitvormende vergadering van de gemeenteraad plaatsvinden, waarin wij verwachten dat 
er een akkoord komt op het voorstel wat door TVS en de ambtenaren is voorbereid en 
inmiddels door B&W is goedgekeurd. 
 
Alle plannen gerelateerd aan deze privatisering zullen we jullie, zodra alles is geaccordeerd, 
mededelen via een speciale nieuwsbrief.  
 
 
Met sportieve groet, 
Bestuur TVS  


